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Protokoll fört vid Bronsyxan Samfällighets-
förenings styrelsemöte den 23 aug 1989.

Närvarande: Magnus Månson
Erik Wredling
Peter Haglund
Birgitta Rydh
samt suppleanterna
Benita Kikajoon
Mats Pettersson

$1 Mötets öppnande

Föreg " mötes-
protokol I

Rapporter

Ekonomin

Föreningens ärs-
stämma

Mot ioner

Bes i ktning

Ordf. Magnus Månson hälsade de närvarande väl-komna och förklarade
mötet öppnat.

$ z'
Föregående mötesprotokoll godkändes.

Under högsommaren uppstod 3 stopp i
kontaktades och utförde rensning.

$ i.
avloppssystemet varvid RagnSells

$ 4.
Kassören Erik Wredling förelade det preliminära bokslutet för verksam-
hetsåret BB/89. Omslutningen har varit ca 10 ,"6 lägre än föreg.år. Ett
överskott om ca. 2'l:,OOO.- kr kan konstateras. Styrelsen fastlade pre-
liminärt det förelagda bokslutet.
Den preliminära budgeten för -89/90 presenterades likaså och denna
innebär en höjning av kvartalsavgiften med 100.- per kvartal- och fastig-
het från 4:e kvartatet -89.

Föreningens årsstämma kommer att nåff.al ii"O"n"n den 21 nov 1989 i
Brandthovdaskolans matsal. Kallelse utsändes senare i stadgeenlig
tid.
Sista dagen för motioner från med.Lemmarna är 30 september.

$ e'
Styrelsen beslöt att besiktning av föreningens gemensamma egendom
skall ske söndagen den 15 okt.

$ Z. Asfaltering
Gunnar Larsson lät meddela att han varit i kontakt med ett flertal
anläggningsentrepenörer ang.generella prisuppgifter för asfaltering.
Dock var ingen av dessa intresserad av att ge pris på annat än speci-
fika arbeten. Beslöts att frågan tas upp på nytt i vår då vi får
göra en översyn av behoven.

$ s.
Den tidigare beslutade åkgräsklipparen är inköpt och fungerar mkt
bra.
Lekplatsutrustningen är beställd och levererades strax före semest-
rarna. Monteringen skedde snabbt och snyggt av många entusiastiska
medlemmar som härmed tackas för fina insatser.

Inköpt materiel

$ g. Info.btad
Ett informationsbl-ad som ger vid handen vilka uppgifter gårdarnas
kontaktombud har, kommer att tryckas upp och distribueras til-lsammans
med kallelsen tj-ll föreningesstämman.



$ t0. Serviceavtal
Då Televerket ärinu ej avgivit offer! på serviceavtal har ga'rantitiden
för instal-Iationen av fastiqhetsnätet förlängts t.v.

S lt. Avslutning
0rdf. M. Månson taikade de närvarande för visat intresse och lörklarade
mötet avsfutat.

Justeras l Västerås 1989-08-23
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Peter Haglund Sekr.Magnus


